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KONWENT RADY MIEJSKIEJ 2018-2023 

  
 
 

 
PROTOKÓŁ Nr 3/2022  

z posiedzenia Konwentu Rady Miejskiej  
z dnia 14 marca 2022 roku 

 
Obecni na posiedzeniu: 
Jan Mazur  Przewodniczący Rady  
Andrzej Budych Wiceprzewodniczący Rady/Przewodniczący Komisji Gospodarki i 

Budżetu 
Marek Pych Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Maciej Szulc  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  Petycji 
 
Nieobecni na posiedzeniu: 
Marcin Kumke Przewodniczący Komisji Regulaminowej/Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 
 
 
W zakresie przedstawianych spraw: 
Wiesław Czyczerski  Burmistrz Zbąszynka 
Jan Makarewicz Zastępca Burmistrza/Sekretarz 
 
 
Posiedzenie odbyło się przy zdalnym uczestnictwie członków Konwentu. 
  
Porządek posiedzenia: 

1. Projekty uchwał  
2. Sprawy bieżące 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił porządek obrad Komisji i Sesji, które odbędą 
się w marcu br.  
W dalszej części Konwentu głos zabrał Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski, który 

omówił projekty uchwał przygotowane na marcową sesję Rady Miejskiej.  
/Informacja o projektach uchwał na posiedzenie Konwentu stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ 

 
Nie zgłoszono uwag do przedstawionych projektów uchwał.  

 

Radni dyskutowali na temat uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. na uchwałę XXXIV/43/2021 Rady Miejskiej w 
Zbąszynku z dnia 27  września 2021 r w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego” Rejon Dąbrówki Wielkopolskiej i Rogozińca”. 
 
 

 



 

Ad.2 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski omówił sprawy dotyczące obywateli Ukrainy 

przebywających na terenie Gminy Zbąszynek, pomocy rzeczowej dla wszystkich 

zarejestrowanych. Poinformował, że na ten moment jest ok 80 osób narodowości ukraińskiej 

w naszej Gminie. 

Radny Marek Pych dopytał jak wygląda pomoc psychologiczna, czy jest możliwość pomocy 

dzieciom Ukraińskim w tym zakresie? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że mamy pedagogów oraz 

psychologów szkolnych na ten moment to wystarczy, wyjaśnił, że w szkołach są 

przygotowywane wyprawki dla uczniów , finansujemy lekcje języka polskiego i udostępniona 

została bezpłatnie kręgielnia w godzinach od 12:00 do 16:00. 

Radny Maciej Szulc dopytał o drogę prowadzącą do CKZiU, jak wyglądają rozmowy? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że działka jest po podziale geodezyjnym i w najbliższym 

czasie zostanie przekazana Gminie. 

Radny Marek Pych dopytał o interpelację dotyczącą drogi pomiędzy ulicami Długą a 

Topolową. 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że jesteśmy po rozmowach ze spółdzielnią, sfinansujemy 

drogę w 50%. 

Radny Marek Pych dopytał o ulicę Chlastawską, w jakiej technologii będzie zrobiona do 

przejazdu a w jakiej za przejazdem. 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że do przejazdu ulica będzie 

wyremontowana w technologii asfalt, będą również na odcinku położone  płyty a od strony 

Bronikowa również asfalt. 

Radny Andrzej Budych zapytał kiedy nastąpi budowa parkingu  przy poczcie? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, ze nie wcześniej niż w miesiącu 

listopadzie. 

 

Na tym zakończono posiedzenie Konwentu. 

 
 
 
 
Protokół sporządziła:            Przewodniczący Rady 
 
Anna Przybyła                      Jan Mazur 
 
 
  
Protokół otrzymują: 
1. Burmistrz  
2. Przewodniczący Rady  
3. Sekretarz Gminy  
4. Skarbnik Gminy 


